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Hallituksen kokous 16/2023 
Staabi ry, Tampereen yliopiston hallintotieteitä 
opiskelevien ainejärjestö 
 

Aika: 19.7.2023 klo 17.09–18.51. 

Paikka: TOAS Hennansampo kerhohuone (Sammonkatu 56 C B) & Zoom. 

Paikalla: 

Riikka Yli-Rahnasto 

Aapo Johansson 

Sanni Tyynismaa 

Niko Ranta 

Sani Tyynismaa 

Linda Lepistö 

Ada Siikaluoma 

Tuuli Lopmeri 

Riikka Hämäläinen 

EJ Lampén 

Maria Lilli 

Samuel Sinisalo

 

 

Asiakohdat 

1. Kokouksen avaus 

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä tarvittaessa kahden 

ääntenlaskijan valinta 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

4. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 

5. Esityslistan hyväksyminen 

6. Ilmoitusasiat 

7. Talousasiat 

8. Tuutorryhmien avustusten budjetointi 

9. Fuksiviikkojen budjetointi 

10. Ad Hoc – Tampereen yliopiston hallintotieteen opiskelijat ry:n ja Tampereen yliopiston 

julkisen talousjohtamisen opiskelijat – Fiskus ry:n avustushakemus 

11. Tampereen yliopiston julkisoikeuden opiskelijat - JuJu ry:n avustushakemus 

12. Sitowisen yhteistyösopimuksen hyväksyminen vuodelle 2023 
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13. 57. vuosijuhlien budjetointi 

14. Haton syysstartin budjetointi 

15. Muut esille tulevat asiat 

16. Seuraava kokous 

17. Kokouksen päättäminen 

 

  

1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin ajassa 17.09. 

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä 

tarvittaessa kahden ääntenlaskijan valinta 

Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Riikka Yli-Rahnasto, sihteeriksi Aapo Johansson ja 

pöytäkirjantarkastajiksi Sanni Tyynismaa ja Riikka Hämäläinen. 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Staabin sääntöjen pykälä 11 lausuu kokouksen laillisuudesta ja päätösvaltaisuudesta: “Hallituksen 

kokous on laillinen, kun siitä on ilmoitettu hallituksen jäsenille henkilökohtaisesti vähintään yksi (1) 

vuorokausi aikaisemmin. -- Hallituksen kokous on päätösvaltainen, kun saapuvilla on puheenjohtaja 

tai varapuheenjohtaja sekä vähintään puolet hallituksen jäsenistä.” 

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

Päätös: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

4. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 

Myönnetään läsnäolo- ja puheoikeus Maria Lillille. 

5. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Lisätään kohdaksi 14 Haton syystartin budjetointi. 

Numeroidaan loput kohdat juoksevasti. 

6. Ilmoitusasiat: kuulumiskierros  

Tuutorointia ja fuksiviikkoja on suunniteltu. 

28.6. oli Sitowisen kanssa sopimusneuvottelut. Haettu heinäkuussa uudella kierroksella Ernest 

Riesalta apurahahaa Brysselin excursiota varten. Fuksiexcursio Tampereen kaupungille on sovittu. 

Etäexcursio WWF:n kanssa on sovittu syyskuun lopulle. Kuntamarkkinoiden hoitamisesta on sovittu. 

Ulkomaan excursion juoksevia asioita viety eteenpäin. 
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Iltajuhla hyvällä mallilla, haut tiimiin on aloitettu. 

Fuksiviikkojen valmistelut ovat hyvällä mallilla. 

Vapaa-aikavastaavan tapaamista kaavailtu lähiviikoille TiTen edustajien kanssa liittyen syksyn 

tapahtumaan. 

Kesäkolmiot pidettiin 13.7. ja väkeä oli kiitettävästi. 

Nettisivuja on uudistettu kesäkuussa, esimerkiksi nettisivuille on vaihdettu joitakin kuvia. Myös 

fukseille on päivitetty nettisivuille syksyn 2023 ajantasaiset infot. Viestintätiimin kanssa on 

suunniteltu ja hahmoteltu syksyn viestintää. Kesätyötarinat ovat pyörineet heinäkuun aikana Staabin 

Instagramissa. 

Palautetyöryhmän kanssa on tavattu kesän aikana ja käyty läpi yhdenvertaisuussuunnitelmaa. 

Fukseille jaettavia fuksinumeroita ei tänä vuonna postiteta fukseille fyysisenä. 

Laulukirjan uudistustyöryhmä on tehnyt uudistustyötä kesän aikana. 

Kunniavaliokunta tapasi 19.6. ja 12.7. käsittelemään jäsenistön ehdotuksia. Ehdotukset menevät 

seuraavaksi hallituksen ja kunvan yhteiseen iltakouluun käsittelyyn 3.8. Valinnat tehdään 

myöhemmin elokuussa hallituksen kokouksessa. 

Kevään 2023 palautekyselyn vastine on kirjoitettu ja se on ollut hallituksen kommenteilla. Vastine 

julkaistaan Facebook-ryhmässä heinäkuun aikana. Palautekyselyn yhteydessä ollut arvonta on 

suoritettu ja voittajiin on oltu yhteydessä. 

Puheenjohtaja ja varapuheenjohtaja on allekirjoittanut touko-kesäkuun vaihteessa järjestöjä 

koskevan tilojen käyttöehtosopimuksen. Tämän myötä Staabin tiloissa tulee noudattaa 

käyttöehdoissa olevia sääntöjä ja tehdä etenkin omavalvontaa turvallisuusasioissa. Toimareille ja 

hallituslaisille on toimitettu sopimus ja heille on alustavat ohjeistukset annettu. 

Hallitus ja muutamat toimarit tapasivat 5.7., jossa suunniteltiin vuoden 2023 fuksiviikkoja. 

Puheenjohtajisto tapasi 3.7. suunnittelemaan loppukesää ja syksyn aloitusta. 

Puheenjohtaja on valmistellut syksyn asioita, kuten ylkoa, sykoa ja muuta hallinnollisia asioita. 

Puheenjohtaja ja talousvastaava tapasivat 18.7., jolloin tarkasteltiin muun muassa lisätalousarviota. 

Myös palautetyöryhmä on kokoustanut kesä- ja heinäkuun aikana valmistelemaan 

yhdenvertaisuusohjesäännön päivitystä. 

Merkitään tiedoksi. 

7. Talousasiat 

Talousvastaava käsitteli talousasiat. Likviditeettiä on tarpeeksi yhdistyksen toiminnan jatkamiseksi.  

Merkitään tiedoksi. 

8. Tuutorryhmien avustusten budjetointi 

Esitys: Budjetoidaan tuutorryhmien avustuksiin 550 euroa. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 
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9. Fuksiviikkojen budjetointi 

Esitys: Budjetoidaan 6000 euroa fuksiviikkoihin. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

10. Ad Hoc – Tampereen yliopiston hallintotieteen opiskelijat ry:n ja 

Tampereen yliopiston julkisen talousjohtamisen opiskelijat – Fiskus ry:n 

avustushakemus 

Sani Tyynismaa poistui ajassa 17.43. 

Esitys: Myönnetään avustus Ad Hoc ry:n ja Fiskus ry:n yhteisiin 10. vuosijuhliin, 400 euroa. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

Sani Tyynismaa palasi ajassa 17.49. 

Linda Lepistö poistui ajassa 17.49. 

11. Tampereen yliopiston julkisoikeuden opiskelijat - JuJu ry:n 

avustushakemus 

Esitys: Myönnetään avustus Juju ry:n 10. vuosijuhliin, 200 euroa. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

Linda Lepistö palasi ajassa 17.54. 

Maria Lilli poistui ajassa 17.54. 

12. Sitowisen yhteistyösopimuksen hyväksyminen vuodelle 2023 

Esitys: Hyväksytään yhteistyösopimus Sitowisen kanssa. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

Maria Lilli palasi ajassa 17.56. 

13. 57. vuosijuhlien budjetointi 

Esitys: Budjetoidaan 24970 euroa Staabi ry:n 57-vuosijuhliin. 

Maria Lilli poistui ajassa 18.01. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

14. Haton syysstartin budjetointi 

Esitys: Budjetoidaan 250 euroa. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

15. Muut esille tulevat asiat 



 

PÖYTÄKIRJA 16/2023 

 

 

5 
 

Keskusteltiin Staapisesta. 

Samuel Sinisalo saapui ajassa 18.17. 

Keskusteltiin vuosijuhlien virvokkeista. 

Keskusteltiin Yhdenvertaisuusteemaisesta tapahtumasta. 

Keskusteltiin vuosijuhlien kutsuvieraista. 

Keskusteltiin viestintäohjesäännöstä. 

16. Seuraava hallituksen kokous 

Päätetään Telegram kyselyllä. 

17. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 18.51. 
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Allekirjoitukset 
 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Puheenjohtaja      Sihteeri 

Riikka Yli-Rahnasto     Aapo Johansson 

 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Pöytäkirjan tarkastaja     Pöytäkirjan tarkastaja 

Sanni Tyynismaa     Riikka Hämäläinen 


